



• Our Partners

UNV
Zkteco
ARMATURA
Holowits
Axis Tech



• Our Products

ZONETEC - Crowd Solutions.
AICTIME - Smart Attendance Solution.
ACCESS ME - universal mobile ID credentials.
WEJHA - Digital Signage Content Management System.

منتجاتنا

زونتك - حلول ذكية لإدارة التجمعات.
ايك تايم - حلول ذكية لإدارة الحضور.
أكسيس مي - نظام تنظيم دخول وخروج الزوار.
وجهة - نظام رقمي ذكي لإدارة المحتوى عبر الإنترنت للشاشات الرقمية.



• Our Customers \ عملائنا



• Contact Us \ تواصل معنا

King Fahad Road, Olay District,
Po.Box: 31103, Riyadh 12313 - 3878
طريق الملك فهد، حي العليا،
صندوق بريد 31103، الرياض 12313 - 3878

920021721

marketing@aictec.com

aictec.com



AICTEC

شركة تقدم العالمية
للأتصالات و تقنية المعلومات
ADVANCE INTERNATIONAL CO.



• About AICTEC

AICTEC (Advanced International Company for Communication and Information Technology) has demonstrated its dedication by delivering cutting-edge technological solutions tailored to your project needs since 2009. Aimed at creating more intelligent, secure environments, our goal is to enhance security standards for businesses and institutions. Assisting our clients in shaping a better future, we innovate technology that optimizes infrastructure efficiency. Committed to the highest global standards, our solutions encompass cybersecurity, internet telephony, IoT, IT infrastructure, cloud computing, and networking.

• عن أيكتك

نحرص في شركة تقدم العالمية "أيكتك" على تقديم أحدث الحلول التقنية التي تلبى احتياجات مشاريعك منذ عام 2009، بهدف تحقيق بيئات أكثر ذكاءً وأماناً، تُسهم طولنا في تعزيز معدل الأمان في الشركات والمؤسسات. نسعى في أيكتك لمساعدة عملائنا على بناء مستقبل أفضل من خلال تطوير تكنولوجيا ذكية تجعل البيئة التحتية أكثر كفاءة. نهتم بتقديم حلول تقنية متطورة وفعالة وفقاً لأعلى المعايير الدولية. حيث تتضمن طولنا مجموعة شاملة من التقنيات، بما في ذلك طول الأمن السيرانبي، وطول الاتصالات الهاتفية عبر بروتوكول الإنترنت، وإنترنت الأشياء، والبنية التحتية لتكنولوجيا المعلومات، والحوسبة السحابية، وطول الشبكات.



AICTIME

An intelligent and efficient application that manages the attendance system and time records. The application aims to streamline the process of tracking attendance and collecting employee data, which can be utilized for effective managerial decision-making. Through artificial intelligence techniques (AI) and smartphones, each employee's identity is accurately verified, and their location is precisely tracked.

أيك تايم

تطبيق إلكتروني ذكي يقدم حلولاً لإدارة الفعاليات والأحداث الخاصة. يوفر العديد من المميزات والطول في إدارة الوصول والتحكم في الأماكن والفعاليات. يعمل التطبيق على تسهيل عملية الوصول والتحكم في الأماكن المختلفة بسرعة وسهولة. يمكن للمستخدمين منح صلاحيات دخول مصرح بها للمكاتب ومرافق الأعمال الأخرى. بالإضافة إلى ذلك، توفير تقارير وإحصاءات شاملة عن الزوار وإدارة فعالة للحجوزات.



WEJHA

"Wejha" is your distinguished destination for digital signage management. It's an innovative digital content management system for web-based screens, making content management and presentation easy with its powerful and user-friendly platform. Revolutionizing advertising content organization and presentation, it offers a digital and innovative solution.

وجهة

وجهتك المتميزة لإدارة اللافتات الرقمية، فهي نظام رقمي ذكي لإدارة المحتوى عبر الإنترنت للشاشات الرقمية. يجعل هذا النظام تجربة إدارة وتقديم المحتوى لشاشاتك مميزة، بفضل منصتنا القوية، سهولة الاستخدام. تُحدث المنصة ثورة في طريقة تنظيم وتقديم المحتوى الإعلاني، من خلال منصة رقمية ومبتكرة.



Zontec

Zontec is an intelligent application that provides Event Management Solutions. It offers a variety of features and solutions for access management and control at venues and events, facilitating quick and easy access to different locations. Furthermore, users can grant authorized access to offices and other business facilities. Additionally, it provides comprehensive visitor reports and statistics alongside effective reservation management.

زونتك

تطبيق إلكتروني ذكي يقدم حلولاً لإدارة الفعاليات والأحداث الخاصة. يوفر العديد من المميزات والطول في إدارة الوصول والتحكم في الأماكن والفعاليات. يعمل التطبيق على تسهيل عملية الوصول والتحكم في الأماكن المختلفة بسرعة وسهولة. يمكن للمستخدمين منح صلاحيات دخول مصرح بها للمكاتب ومرافق الأعمال الأخرى. بالإضافة إلى ذلك، توفير تقارير وإحصاءات شاملة عن الزوار وإدارة فعالة للحجوزات.

